
Zápis z 6. schůze výboru ZO ČZS Rozkvět míru, Rozkvět Míru 488, 

konané dne 10. 1. 2024  

 
 

Přítomni členové výboru: přítel Mgr. Štěpán, Maryška, Hanuš, pří. Jarešová. 

Omluveni: př. Kollátor. 

Pozvaný host: účetní ZO pí. Vrabcová. 
 
 
Prezenční listina tvoří přílohu originálu tohoto zápisu. 
Schůze výboruje je usnášení schopná. 
Jednání výboru bylo zahájeno v 17.00 hod.  

Program jednání: 
1.  Zahájení.  
2.  Schválení návrhu programu dnešní výborové schůze ZO ČZS. 
3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení k projednávaným bodům od poslední    

 výborové schůze ZO z 15. 11. 2023 a činnosti do dnešního dne. 
4.  Inventarizace. 
5.  Příprava programu členské schůze. 

     6.   Aktuální stav prodeje pozemků ve vlastnictví MMHK. 
     7.   Aktuální stav prodeje pozemků ve vlastnictví SpÚ. 

 8.   Různé. 

Průběh jednání a přijatá usnesení k projednávaným bodům: 

K bodu č. l 
Jednání zahájil a řídil předseda výboru ZO ČZS přítel Mgr. Štěpán. V úvodu 

přivítal členy výboru a pozvaného hosta. 

K bodu č. 2 
Program schůze výboru byl schválen. 
 
 
K bodu č. 3 
Průběžná údržba osady, brigády, běžná údržba vodárny. 
 
Pí. Vrabcová přiveze z Územního sdružení členské známky, které již nebudou 

distribuovány z Ústředí a Rukověti – splněno. 
 
Zajištění písemného potvrzení o srážkovém úhrnu z ČHMÚ pro Povodí Labe. 
 
 

K bodu č. 4 

Průběh inventarizace.  

 

K bodu č. 5 
Výbor ZO se zabýval přípravou programu členské schůze. 
 
 
 



K bodu č. 6 

Na základě oficiálního přípisu z MMHK: Problematiku prodeje pozemků 

v zahrádkářských osadách projednala komise rady města pro majetek a rozvoj 

bydlení na svém zasedání dne 30. 8. 2023. 

Na základě proběhnuvších jednání projedná rada a následně zastupitelstvo města 

návrh na úpravu kupních cen pro prodej pozemků o průměrnou roční míru inflace 

za roky 2021 (tj. 3,8%) a 2022 (tj. 15.1%) – dle přípisu z MMHK, majetkový 

odbor, usnesení zastupitelstva města schválilo prodej za cenu tak, jak byla 

schválena, bez navýšení o inflaci. 

 

 

K bodu č. 7 
SPÚ pokračuje s odkupy pozemků. 

 

 

K bodu č. 8 

Odeslány podklady k výroční zprávě na Územní sdružení. 

 

Zpracováno roční hlášení o odběru povrchových vod do systému ISPOP. 

 

ČEZ aktualizoval plán záloh pro rok 2024. 

 

Přepisy parcel na nové majitele. 

 

Nové pod pachtovní smlouvy. 

 

Zákaz ukládání bioodpadu a směsného odpadu v pytlích ke kontejnerům. 

Marius Pedersen to odmítá vyvážet. 

 

 

 

 

 

Příští schůze výboru se koná 14. 2. 2024 od 16.00 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: př. Rudolf Maryška                    Zapsal: př. Mgr. František Štěpán 

 
 

 

 


